
 

 

VERSLAG ALV DONDERDAG 17 NOVEMBER 2022, 21.45u. 

 
 

1. Opening 
Welkom. Dank voor het grote aantal aanwezigen. Vorige ALV stond in het teken van Corona. 
Fijn dat alles weer genormaliseerd is. Lekker sporten en genieten van de gezelligheid op ons 
sportpark en in onze kantine.  
 

2. Mededelingen 
Afwezig (m.k.): Wil Reijrink; Corrie van Hout; Ward Bertens; Jan Beekmans. 
 

3. Notulen ALV van 11 november 2019 

Verslag is goedgekeurd. Veel zaken komen nog in deze ALV terug. 
 

4. Financiën 
Door de beperkte omzet in de afgelopen jaren als gevolg van corona is een vergelijk met 
voorgaande jaren moeilijk. Ondanks de gedeeltelijke sluiting sluit RKDSV met een klein 
positief resultaat het seizoen af. De kascommissie geeft een positief advies af over de 
opstelling van de jaarcijfers. De ALV gaat akkoord met de jaarcijfers 21-22. Met dank aan Bas. 
Kascommissie in 22-23 weer dezelfde personen: (J. Kroot, E. van Korven, T Fonken, M. van 
Dijck). 
 

5. Begroting 2022 – 2023 
De begroting 2022 – 2023 wordt door de ALV na toelichting door Bas zonder verdere 
opmerkingen goedgekeurd. 
 

6. Energie en actie energie certificaten 
Duurzaamheid en energie is een van de grotere uitdagingen van de toekomst, ook voor 
RKDSV. Zelf doen, er is weinig ondersteuning vanuit de overheid te verwachten. 
“Verduurzaming” wordt door RKDSV gezien als een begrip dat breder is dan alleen maar 
energie. Het houdt ook toekomstbestendigheid in, zaken goed, duidelijk en efficiënt regelen. 
RKDSV is al veel langer bezig met energie en heeft daarin goed geanticipeerd op de situatie 
die nu ontstaan is. 
Willem geeft een uitgebreide toelichting bij wat we al gedaan hebben (verlichting, 
beregening, apparatuur, zonnepanelen etc.) en wat we nog van plan zijn. Toelichting bij 
verbruik en bij mogelijke besparingen. 
Joris geeft een toelichting bij de opzet van de actie energiecertificaten. Complimenten aan 
Nick en Joris voor de manier waarop de actie opgezet is. Allemaal meedoen! 
 

7. Jubilarissen 
Vier jubilarissen worden in het zonnetje gezet en bedankt voor hun trouwe lidmaatschap: 
Teun van Gestel, Kevin Baars, Marc Gijsman en Roy van den Hout. 
 



8. Bestuursverkiezing 
Er zijn wel vacatures in het bestuur, maar er zijn geen nieuwe kandidaten gevonden. Op niet 
al te lange termijn gaat dit een groot probleem opleveren omdat een aantal bestuursleden 
gaat stoppen. Er zijn absoluut personen nodig die meer algemene verantwoordelijkheid 
willen dragen. Bestuurslid zijn betekent overigens ook meedoen in een prima, gezellig 
bestuur! 
 

9. Diverse zaken vanuit het bestuur 
a. Vrijwilligers, commissies etc.  

Ad geeft een toelichting bij het ontstaan en het verloop van de werkgroep “Handjes 
voor RKDSV”. Gaat prima. Taak: het zoeken en coördineren van vrijwilligers voor 
allerlei praktische werkzaamheden. Aantal leden neemt nog steeds toe. Vanuit de 
vergadering komt de suggestie om deze werkgroep mét namen op de website te 
zetten. Dan kan iedereen zien wie benaderd kan worden.  

b. Prijzen contributie en consumpties. 
Contributie heeft een jaar stil gelegen en is nu weer verhoogd. Mét voor de senioren 
een toeslag voor het wassen van de kleding. Bij de jeugd bestond deze toeslag al 
jaren. 
Consumptieprijzen zijn per september verhoogd. Mogelijk komt er, als gevolg van de 
grote prijsstijgingen, per januari nog een verhoging.  
In het algemeen is de problematiek van stijgende (energie)prijzen een lastige. Ook 
voor RKDSV en haar leden. 

c. Hoe gaat het met de afspraak rondom barbezetting door de teams? En het leveren 
van scheidsrechters? 
Het algemeen gevoel vanuit het bestuur en vanuit de ALV is dat het eigenlijk heel 
goed gaat. Het loopt prima en het leidt tot een veel grotere betrokkenheid binnen 
RKDSV bij het reilen en zeilen van onze club. Doorgaan ermee.  

d. Jaarlijks barbecue per team 
Vanaf dit seizoen 2022 – 2023 mag elk team het seizoen afsluiten met een zelf te 
regelen barbecue in ons clubhuis, met sterk gereduceerde consumptieprijzen. 
Voorwaarden: duidelijk en tijdig met het bestuur / de kantinecommissie afspreken; 
afname van evt. barbecue bij onze sponsoren. 
Deze afspraak geldt ook voor de jeugdteams. 

 
10. Rondvraag 

Verzoek om ook voortaan een “bittergarnituur” te kunnen bestellen wordt 
doorgespeeld aan de kantinecommissie. 

 
11. Sluiting 

 


